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Abstract (en)
Digital offset printing of a substrate with a toner comprising pigment-polymer particles in a hydrocarbon liquid comprises providing the substrate,
before printing, with a coating comprising at least 25% of a copolymer of ethylene and an acrylic monomer (I). Digital offset printing of a substrate
with a toner comprising pigment-polymer particles in a hydrocarbon liquid comprises providing the substrate, before printing, with a coating
comprising at least 25% of a copolymer of ethylene and an acrylic monomer of formula (I). CH2=CR<1>-COOR<2> (I) R<1> = H or Me; R<2> =
H or 1-6C alkyl. Independent claims are also included for: (1) a substrate for printing with a toner as above, having a coating comprising (parts) a
copolymer as above (75), polyurethane (0-25), silica gel (0-20) and optionally conventional additives; (2) a coating as above.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Verfahren zum Bedrucken von Substraten mittels digitalem Offset-Druck mit einem Toner, der Pigment-
Polymerpartikel in einer Kohlenwasserstoffträgerflüssigkeit enthält, wobei das Substrat vor dem Bedrucken mit einer Beschichtung aus mindestens
25 % eines Copolymers aus Ethylen und einer Acrylsäure der Formel I CH2=CR<1>-COOR<2> bei der R<1> für H oder CH3 und R<2> für H
oder einen Alkylrest mit 1 bis 6 C-Atomen steht, versehen wird. Weiterhin betrifft sie Substrate zum Bedrucken mit einem Toner, der Pigment-
Polymerpartikel in einer Kohlenwasserstoffträgerflüssigkeit umfasst, wobei das Substrat eine Beschichtung aus 75 Teilen eines Copolymers aus
Ethylen und einer Acrylsäure der Formel I CH2=CR<1>-COOR<2> bei der R<1> für H oder CH3 und R<2> für H oder einen Alkylrest mit 1 bis 6 C-
Atomen steht, 0 bis 25 Teilen eines Polyurethans und 0 bis 20 Teilen Kieselgel sowie gegebenenfalls weiteren üblichen Hilfsstoffen aufweist, sowie
die Beschichtung.
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